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Kære Janne Sander

Tak for din henvendelse med et udkast til samarbejdsaftale mellem 
Handicaprådet og Økonomiforvaltningen.

Jeg skal beklage det sene svar på henvendelsen, der skyldes ønsket om 
at drøfte sagen i Økonomiudvalget.

Handicaprådet er et centralt organ, hvorfor vi med budgetaftalen 2009 
også har ønsket at styrke jeres arbejde. I udgør en væsentlig del af 
sikkerheden for at handicappede behandles ordentligt.

Vi vil gerne imødekomme jeres ønske om at indgå en samarbejdsaftale. 
Vi foreslår en aftale, hvor Handicaprådet, Økonomiudvalget og 
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Økonomiforvaltningen mødes en gang om året. Vi foreslår, at mødet 
foregår i foråret forud for budgetforhandlingerne for det kommende år.

Såfremt I ønsker særskilte møder med mig og Økonomiforvaltningen, 
er jeg helt indstillet på det og foreslår, at vi aftaler det efter behov.

Denne form for samarbejdsaftale svarer til de positive erfaringer med 
Ældrerådene, hvor vi mødes på samme vis. 

Vi ser frem til et positivt samarbejde og dialog med Handicaprådet.

Med venlig hilsen

Ritt Bjerregaard/ på vegne af Økonomiudvalget


